

Pillars of Islam

الكلمات المهمة

الكلمة	معناها	الكلمة	معناها
pillars	أركان	offer prayer	يؤدي الصلاة
Declaration	إعلان/تصريح	appointed times	الأوقات المحددة
alms-tax	الزكاة	untouched	غير ملموس
Pilgrimage	الحج	bow down	يركع
based on	قائم على	abstain from	يمتنع عن
testify	يشهد	refrain from	يمتنع عن
establish	يقيم	behavior	سلوك
due	مستحق	prescribed	مفروض
bear witness	يشهد	required	مطلوب
sacred	مقدس/معظم/محرم	financially	ماليا
governor	محافظ	takes place	يحدث
instruct	يعلم	approximately	تقريبا



What are the pillars of Islam?

There are five pillars for Islam.

They are:

Shahadah: Declaration of faith.

Salah: Offering prayer.

Zakah: The alms-tax.

Sawm: Fasting.

Hajj: Pilgrimage.

ما أركان الإسلام ؟

يوجد خمس أركان في الإسلام، وهم:

الشهادة

الصلاة

الزكاة

الصيام

الحج



Ibn 'Umar (May Allah be pleased with them) reported:

The Messenger of Allah (ﷺ) said, Islam is based on five (pillars), testifying that there is no true god except Allah, and Muhammad (ﷺ) is the Messenger of Allah, establishing As- Salat (the prayers), paying Zakat (poor due), the pilgrimage to the House [of Allah (Ka'bah)], and the Saum (fasting) during the month of Ramadan."

عن ابن عمر (رضي الله عنه) قال : سمعت رسول الله ﷺ يقول : "بُني الإسلام على خمس: شهادة أن لا إله إلا الله، وأنَّ محمدًا رسول الله، وإقام الصلاة، وإيتاء الزكاة، وحج البيت، وصوم رمضان"

Shahadah: To bear witness that there is no god worthy of worship other than Allah ﷻ.

(None has the right to be worshipped except Allah ﷻ) and that Muhammad (ﷺ) is the Messenger of Allah.



This is the most sacred statement in Islam.

We must say it with full understanding of its meaning.

A person becomes Muslim by this statement.

الشهادة

هي أن تشهد أن لا إله يستحق العبادة إلا الله ﷻ وأن محمدًا رسول الله.
هذه الجملة هي أكثر جملة تعظيمًا في الإسلام.
لا بد أن نقول الشهادة مع فهمنا الكامل لمعناها.
ويصبح الشخص مسلمًا بهذه الجملة.

Mu'adh (May Allah be pleased with him) reported that
Messenger of Allah (ﷺ) sent me (as a governor of
Yemen) and instructed me saying:

"You will go to the people of the Book. First call them
to testify that 'there is no true god except Allah, that I
am (Muhammad (ﷺ)) the Messenger of Allah..."



وعن معاذٍ (رضي الله عنه) قَالَ: بعثني رسولُ الله ﷺ إلى اليمنَ فَقَالَ: "إِنَّكَ تَأْتِي قَوْمًا مِنْ أَهْلِ الْكِتَابِ، فَادْعُهُمْ إِلَى شَهَادَةِ أَنْ لَا إِلَهَ إِلَّا اللهُ، وَأَنَّيَ رَسُولُ اللهِ..."

As- Salat

We pray (offer prayer) five times a day.

Salat is the connection between the believer and his Lord.

If a person wants to talk to Allah ﷻ, they should offer prayer.

Salat is the first thing a person will be asked about on the Day of Resurrection. It must be done on time.

Allah ﷻ says,

Indeed, performing prayers is a duty on the believers at the appointed times.



We have five obligatory prayers per day.

They are:

Fajr	→	Dawn
Dhuhr	→	Noon
Asr	→	Afternoon
Maghrib	→	Sunset
Isha	→	Evening

نصلي خمس صلوات في اليوم والليلة.

الصلاة هي الصلة بين العبد وربه .

إذا أراد الشخص أن يتكلم مع ربه فليدخل في الصلاة .

الصلاة هي أول ما يحاسب عليه العبد يوم القيامة .

ولا بد أن تتم في أوقاتها.

قال الله ﷻ: **"إِنَّ الصَّلَاةَ كَانَتْ عَلَى الْمُؤْمِنِينَ كِتَابًا مَوْقُوتًا"**

عندنا خمس صلوات مفروضة في اليوم والليلة وهي:

الفجر، والظهر، والعصر، والمغرب، والعشاء.



Zakâh

Zakâh (the alms-tax) is the payment of 2.5% of someone's savings only if the amount is equivalent to or greater than 85 g of gold, if that amount remains untouched for a whole Islamic year—around 355 days.

Allah ﷻ says,

Establish prayer, pay alms-tax, and bow down with those who bow down.

الزكاة

وهي دفع 2.5 % من مدخرات الشخص إذا كانت مساوية لـ أو أكثر من 85 جم من الذهب إذا لم تُمس هذه القيمة لمدة عام هجري حوالي 355 يوم
قال الله ﷻ: "وَأَقِيمُوا الصَّلَاةَ وَآتُوا الزَّكَاةَ وَارْكَعُوا مَعَ الرَّاكِعِينَ"



Sawm

Sawm is abstaining from (refraining from) food, drink, sexual relations and displeasing speech and behavior from dawn to sunset during the month of Ramadan, the ninth month in the Islamic Calendar

Allah ﷻ says,

O believers! Fasting is prescribed for you—as it was for those before you so perhaps you will become mindful ' of Allah' .

الصوم

هو الامتناع عن الطعام والشراب والفاحش والبذيء من القول والفعل من الشروق حتى الغروب أثناء شهر رمضان التاسع في التقويم الإسلامي
قال الله ﷻ: "يَا أَيُّهَا الَّذِينَ آمَنُوا كُتِبَ عَلَيْكُمُ الصِّيَامُ كَمَا كُتِبَ عَلَى الَّذِينَ مِن قَبْلِكُمْ لَعَلَّكُمْ تَتَّقُونَ"



Hajj

Hajj is a sacred pilgrimage that is required of every Muslim at least once in their lifetime if the person is physically and financially able.

Each year, millions of Muslims from across the world travel to and perform Hajj in Makkah, Saudi Arabia.

It takes place during the same time each year, in the sacred month of Dhul Hijjah – the twelfth month in the Islamic Calendar. Hajj begins on the 8th of Dhul Hijjah and lasts approximately five to six days depending on the sighting of the moon.

Allah ﷻ says,

Pilgrimage to this House is an obligation by Allah upon whoever is able among the people.



الحج

هو الرحلة المقدسة المطلوبة من كل مسلم مرة واحدة في حياته إذا كان قادرا ماليا وبدنيا كل عام يسافر الملايين من المسلمين حول العالم لأداء الحج في المملكة العربية السعودية يحدث الحج في نفس التوقيت كل عام في الشهر المحرم ذي الحجة الشهر الثاني عشر من التقويم الإسلامي

الحج يبدأ من 8 من ذي الحجة ويستمر لمدة خمسة أو ستة أيام على حسب رؤية الهلال

قال الله ﷻ: "وَلِلَّهِ عَلَى النَّاسِ حِجُّ الْبَيْتِ مَنِ اسْتَطَاعَ إِلَيْهِ سَبِيلًا"

